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  Interpelacja   

W sprawie wydłużenia trasy linii autobusowej nr 128  

W imieniu mieszkańców zwracam się z prośbą o rozważenie możliwości wydłużenia linii 

autobusowej nr 128 – tak aby swoim zasięgiem objęła większą część Osiedla Górczyn . 

Należy pamiętać, iż jest to największe osiedle  w Gorzowie Wielkopolskim, a jednocześnie 

osiedle z którego w dużej mierze dzieci i młodzież uczą się w szkołach zlokalizowanych na 

osiedlu Piaski.  

Nadmienię tylko, że aż 4 szkoły na chwilę obecną znajdują się na osiedlu Piaski( Technikum 

Budowlane od września będzie już Szkołą Mistrzostwa Sportowego i będzie oddane do 

użytku). Do tych szkół uczęszczają dzieci i młodzież nie tylko z tego osiedla – a to z kolei prosi 

się o dobrą komunikację.  

Linia 128 w pewnym stopniu zaspokoiła tę potrzebę – jednakże mieszkańcy zauważają potrzebę 

wydłużenia jej o nowo powstałe bloki przy ulicach : Jana Pawła II , Szarych Szeregów , 

Obrońców Pokoju jak i  ulic : Dekerta/ Srebrnej – to miejsca w których na przestrzeni ostatnich 

lat zamieszkuje najwięcej dzieci i młodzieży. 



 

 

Numery od 1 do 5 – lokalizacja i rozmieszczenie szkół na Osiedlu Piaski. 

W związku z powyższym zwracam się o rozważenie możliwości wydłużenia istniejącej linii nr 

128, umożliwiając tym samym lepszą komunikację między Osiedlem Górczyn a szkołami na 

Osiedlu Piaski. 

 

 

Serdecznie dziękuję.   

Agnieszka Cierach 

   
   



   


